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Datum: 2024-01-23 

Ärendenummer: TF2022/1145 

Uppföljning med teknisk nämnd - utveckling av roller och ansvar under 

2020-2022  

Utfall från enkätundersökningen 

Uppföljningen genomfördes med stöd av en digital enkät mellan den 15:e januari till den 26:e januari 2024. 44% av tekniska 

nämnden svarade på enkäten (7 ledamöter av 16). Enkäten bestod av sex stycken påståenden och två fritextsvar. De som 

svarade fick värdera hur bra de sex olika områdena fungerar på en skala mellan 1 till tio där tio var den högsta poängen. 
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Totalt medelvärde blev 7,9/10 

 

Detta fungerar bra på sammanträdena idag - fritextsvar 

• Ni gör ett jättebra arbete allihopa som gör att det känns tryggt att ta beslut. 

• Stämningen och samarbetet är bra! Stor skillnad mot förra mandatperioden! 

• Bra och öppen dialog 

• De flesta som är föredragande fungerar bra men det kunde vara kortare dragning där nämnden har det i 

utskicket. 

• Stämningen är god på våra möten och diskussionerna bra. 

Detta kan förbättras på sammanträdena – fritextsvar 

• Om det är komplicerade ärenden så kanske mer underlag och information kring vad som varit så man vet. Annars 

lätt att bara höra negativa och ensidigt. 
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Det är tydligt vad vi ska ta beslut om i nämnden och 

varför

Innan störe beslut har vi fått förhandsinformation så 

vi är insatta i frågan

Beslutsunderlag och presentationer på sammanträdet 

kompletterar varandra bra

Tjänstepersonerna förklarar olika sammanhang på ett 

sätt som gör det enkelt för mig att förstå

Underlag och information jag får är klarspråkad och 

lätt att förstå

Om det är något jag inte förstår känner jag mig 

bekväm med att ställa frågor till tjänstepersonerna
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• Mötena är för långa, vi kan korta ner presentationerna, ge mer utrymme för frågor och diskussioner! Vi ska 

förutsätta att alla läst in sig på underlag 

• Få riktigt politiska beslut. För mycket är delegerat, policystyrt och otydligt samspel med tex PLEX. AU för stor plats 

då beslut i praktiken tas där. 

• Det kunde vara kortare dragning där nämnden har det i utskicket. 

• Utförligare ekonomiska rapporter 

• Att vi får det beslutsunderlag vi behöver för att vara trygga i vårt beslutsfattande! 

• Jag har tyvärr inte blivit trygg i flera beslutsärenden under 2023, tex Örsundsbroskolan och nya Vattenverket där 

jag tyvärr reserverade mig mot besluten pga brister i beslutsunderlaget, och där jag även hade ett antal 

frågeställningar som inte blev besvarade. Jag anser därför att det här fortfarande finns ett förbättringsarbete att 

göra! 

• Vi har högt i tak, så att frågor och synpunkter kan framföras utan att uppfattas som kritik eller brist på tillit. Även 

här finns det en förbättringspotential då jag ibland upplever ”ömma tår” som gör mig bekymrad över orsaken! 
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